
Zápisnica 

zo  zasadnutia  Komisie vzdelávania a mládeže Mestského zastupiteľstva v Rožňave  

dňa 23. 04. 2024 
 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

        Zasadnutie komisie otvoril a všetkých privítal jej predseda Mgr. Matúš Bischof, ktorý 

v úvode prítomných oboznámil s programom zasadnutia. Všetci prítomní členovia 

komisie  súhlasili s navrhnutým programom a jednomyseľne program schválili.  

 

 

Číslo hlasovania: 1   

Bod rokovania:    Schválenie programu rokovania  

 

Číslo uznesenia:    

Členovia komisie hlasovali: 6 členov hlasovalo za 

 

1/ Mgr.  

Matúš  

Bischof 

2/ Mgr.  

Zoltán 

Breuer  

3/ Mgr. 

Richard 

Szőllős 

4/ PhDr. 

Peter 

Lőrincz 

5/ Mgr. 

Zuzana 

Hencelová 

6/ PaedDr. 

Marek 

Kmeť 

7/ Ing. 

Róbert 

Benik 

za za za neprít. za za za 

 

 

k bodu č. 1 

Záverečný účet mesta Rožňava vrátane škôl a školských zariadení a príspevkových organizácií k 

31.12.2023 

 

Materiál vypracovala a predložila:  Michaela Stehlová 

 

Záverečný účet mesta bol vypracovaný v zmysle zákona č. 583/2004 Z. z. o 

rozpočtových pravidlách územnej samosprávy. Záverečný účet obsahuje: údaje o plnení 

rozpočtu mesta za rok 2023 podľa rozpočtovej klasifikácie, vývoj plnenia vybraných 

ukazovateľov,  bilanciu aktív a pasív, prehľad o stave a vývoji dlhu, údaje o hospodárení 

príspevkových organizácií, vysporiadanie finančných vzťahov s príspevkovými, rozpočtovými 

a obchodnými spoločnosťami, údaje o nákladoch a výnosoch z podnikateľskej činnosti mesta, 

tvorba a použitie fondu rozvoja bývania, fondu opráv, sociálneho fondu,  rezervného fondu, 

garančného fondu, ...  

Súčasťou záverečného účtu mesta bude aj hodnotiaca správa, ktorá bude predložená na 

rokovanie MZ. 

 

Číslo hlasovania: 2   

Bod rokovania: Záverečný účet mesta Rožňava vrátane škôl a školských zariadení 

a príspevkových organizácií k 31.12.2023 

 

 

 

 

 



Číslo uznesenia:  01/04/2024  

Členovia komisie hlasovali: 6 členov hlasovalo za 

 

1/ Mgr.  

Matúš  

Bischof 

2/ Mgr.  

Zoltán 

Breuer  

3/ Mgr. 

Richard 

Szőllős 

4/ PhDr. 

Peter 

Lőrincz 

5/ Mgr. 

Zuzana 

Hencelová 

6/ PaedDr. 

Marek 

Kmeť 

7/ Ing. 

Róbert 

Benik 

za za za neprít. za za za 

 

Uznesenie č. 01/04/2024 komisia vzdelávania a mládeže po prerokovaní materiálu  odporúča 

mestskému zastupiteľstvu schváliť celoročné hospodárenie mesta Rožňava za rok 2023 bez výhrad 

podľa uznesenia na strane 2  

 

 

k bodu č. 2 

Návrh na schválenie 2. zmeny rozpočtu mesta vrátane zmeny rozpočtov rozpočtových organizácií 

na rok 2024 

 

Materiál vypracovala a predložila:  Michaela Stehlová 

 

Návrh na 2. zmenu rozpočtu mesta Rožňava na rok 2024 je zostavený ako vyrovnaný a 

je v súlade s právnymi normami.  

V príjmovej časti zahŕňa:  navýšenie dotácií na normatívne financovanie základných 

škôl, navýšenie dotácie na energie, navýšenie finančných operácií príjmových o tvorbu 

rezervného fondu, regionálny príspevok v príjmovej časti. Navýšenie na energošeky, 

refundácia sa zadáva do rozpočtu podľa plnenia. 

 Vo výdavkovej časti v oblasti školstva ide napríklad o navýšenie výdavkov z 

normatívnych finančných prostriedkov. 

Po distribúcii uvedeného materiálu došlo následne  k zmene, tvorba rezervného fondu,  

je možné použiť finančné prostriedky aj na bežné výdavky.  

 
 

Číslo hlasovania: 3  

Návrh na schválenie 2. zmeny rozpočtu mesta vrátane zmeny rozpočtov rozpočtových organizácií 

na rok 2024 

 

Číslo uznesenia:  02/04/2024  

Členovia komisie hlasovali: 6 členov hlasovalo za 

 

1/ Mgr.  

Matúš  

Bischof 

2/ Mgr.  

Zoltán 

Breuer  

3/ Mgr. 

Richard 

Szőllős 

4/ PhDr. 

Peter 

Lőrincz 

5/ Mgr. 

Zuzana 

Hencelová 

6/ PaedDr. 

Marek 

Kmeť 

7/ Ing. 

Róbert 

Benik 

za za za neprít. za za za 

 

Uznesenie č. 02/04/2024 komisia vzdelávania a mládeže po prerokovaní materiálu   odporúča 

mestskému zastupiteľstvu schváliť 2. zmenu rozpočtu mesta vrátane zmeny rozpočtov RO na rok 2024 

podľa návrhu uznesenia na str. 2-3: 

 

 



k bodu č. 3 

Návrh na menovanie koordinátora Rožňavského mládežníckeho parlamentu 

 

Materiál predložila:  Mgr. Alžbeta Tamásová 

           

               V zmysle zákona č. 282/2008 Z. z. o podpore práce s mládežou a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, v súlade s ust. § 10 ods. 2 a § 11 ods. 4 písm. 

n) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov MZ 

v Rožňave dňa 21.12.2023 schválilo Štatút Rožňavského mládežníckeho parlamentu.  

V zmysle Čl. 4 ods. 6 Štatútu, koordinátora RMP, ktorý zabezpečuje organizačné, technické a 

administratívne práce súvisiace s činnosťou mládežníckeho parlamentu, menuje a odvoláva na 

návrh primátora mesta mestské zastupiteľstvo. Nakoľko sa Mgr. Dávid Vaško dlhodobo venuje 

práce s mládežou a riadi činnosť RMP, do funkcie koordinátora RMP navrhujeme jeho osobu. 

 

Číslo hlasovania: 4  

Bod rokovania: Návrh na menovanie koordinátora Rožňavského mládežníckeho parlamentu 

 

Číslo uznesenia:  03/04/2024  

Členovia komisie hlasovali: 6 členov hlasovalo za 

 

1/ Mgr.  

Matúš  

Bischof 

2/ Mgr.  

Zoltán 

Breuer  

3/ Mgr. 

Richard 

Szőllős 

4/ PhDr. 

Peter 

Lőrincz 

5/ Mgr. 

Zuzana 

Hencelová 

6/ PaedDr. 

Marek 

Kmeť 

7/ Ing. 

Róbert 

Benik 

za za za neprít. za za za 

 

Uznesenie č. 03/04/2024 komisia vzdelávania a mládeže po prerokovaní materiálu   odporúča 

mestskému zastupiteľstvu schváliť návrh na menovanie Mgr. Dávida Vaška za koordinátora 

Rožňavského mládežníckeho parlamentu. 

 

k bodu č. 4 

Plnenie uznesení 

Tajomníčka KVaM PaedDr. Kvetoslava Kostyánszka oboznámila členov s plnením uznesení 

prijatých na zasadnutí komisie vzdelávania a mládeže dňa 14. 03. 2024. 

Členovia KVaM plnenie uznesení berú na vedomie. 

 

 

Diskusia 

  

 Mgr. Zoltán Breuer sa informoval o príprave a realizácie osláv Dňa učiteľov v rámci 

mesta Rožňava. Vedúca odboru školstva Mgr. Tamásová odpovedala, že Deň učiteľov sa 

realizoval v spolupráci s odborom kultúry, pozvánky boli zasielané školám a školským 

zariadeniam, pozvaní boli pedagógovia z každej organizačnej zložky školy. Počet pozvaných 

hostí zo škôl a školských zariadení sa odvíjal od veľkosti školy. Poslanci MZ v Komisii 

vzdelávania  a mládeže vidia ako vhodné vytvoriť proces, kde budú dostávať pozvánky na 

podobné podujatia takisto automaticky. 



Mgr. Zoltán Breuer sa ďalej informoval o zápisoch detí do základných škôl, nakoľko ako 

poslanec nedisponuje údajmi o počtoch zapísaných detí. Ďalej sa zaujímal o návrhu, organizácii 

resp. či je nejaká dohoda koľko tried otvorí, ktorá základná škola v zriaďovateľskej pôsobnosti 

mesta. 

Odpovedali vedúca odboru školstva Mgr. Alžbeta Tamásová a riaditeľ ZŠ Zlatá Richard 

Szőllős: zápisy do základných škôl prebiehajú v mesiaci apríl a rozhodnutia o prijatí riaditelia 

základných škôl vydávajú do 15. júna, kedy budú konkrétne výsledky počtu zapísaných žiakov 

v jednotlivých základných školách. Na pracovnej porade riaditeľov základných škôl sa téma 

zápisu detí do základných škôl rieši spoločne a zaznamená sa v zápisnici z pracovného 

stretnutia. Počas prebiehajúceho zápisu riaditelia škôl komunikujú s vedúcou odboru školstva 

a priebežne sa organizačne zápis detí rieši.  

Prítomní diskutovali o zvýšenom záujme zákonných zástupcov detí o zápis do ZŠ Pionierov 1, 

kde v školskom roku 2024/2025 bude 5 prváckych tried. ZŠ Zlatá a ZŠ Zakarpatská otvoria 

podľa doterajších počtov zapísaných detí po 3 triedy.  

ZŠ Pionierov v školskom roku 2023/2024 vstúpila do pilotného overovania nového štátneho 

vzdelávacieho programu, priebežne pracuje, zmena kurikula je prezentovaná, prebieha 

mediálna komunikácia, zaujímajú sa o zmeny v kurikule aj rodičia, čoho výsledkom je aj 

zvýšený záujem pri tohtoročnom zápise detí do ZŠ. Do kurikulárnej  reformy sa od septembra 

2024 zapoja aj ZŠ Zlatá a ZŠ Zakarpatská.  

Mgr. Zoltán Breuer načrtol otázku personálnych a priestorových kapacít do budúcna, 

rovnakých podmienok a možností jednotlivých škôl.  

PaedDr. Marek Kmeť reagoval, že koncepcii školstva dáva priestor na riešenie personálnej 

politiky a výhľadovo ju rieši aj legislatíva cez klastre. 

PaedDr. Marek Kmeť otvoril takisto otázku, že systémové riešenie nie je len o priestorových 

kapacitách, ale aj o riešení investičného dlhu pri Fyzickom prostredí školy a v tomto je ZŠ Zlatá 

dlhodobo znevýhodnená.  

Mgr. Zoltán Breuer ďalej reagoval na nevyhovujúci technický stav budovy ZŠ Zlatá.  

Mgr. Richard Szőllős  uviedol, že do pilotného overovania kurikula sa prihlásili tiež, neboli 

však vybraní. Napriek tomu ako škola,  učitelia  reagujú na potrebné zmeny, realizujú množstvo 

aktivít, projektov, tandemové, blokové vyučovanie. Prvýkrát počas Dní otvorených dverí sa 

rodičia detí pýtali prekvapivé otázky týkajúce sa práve technického stavu budovy školy 

/zatekajúce strechy, presun a vstup do telocvične.../. Uviedol tiež, že finančné prostriedky 

z bežného rozpočtu školy, ktoré idú z dôvodu  odstraňovania nedostatkov, opráv, na takéto 

účely, by mohli byť investované do vyučovacieho procesu. 

Prítomní sa v tejto súvislosti informovali o postupe a stave podaného projektu, tiež 

otázkou ako sa bude situácia riešiť v prípade ak podaný projekt nebude úspešný. Technický 

stav budovy ako investičný dlh, ktorý je potrebné riešiť. Kedy bude prvý krok, čo sa s tým 

urobí? 

Mgr. Michal Drengubiak informoval, že vyhodnotenie resp. výsledok podaného 

projektu ZŠ Zlatá  sa očakáva v týchto dňoch /sú tu postupy/, primátor mesta však aktívne 

komunikuje. 

Mgr. Alžbeta Tamásová uviedla, že sa s riaditeľom školy dohodli, v prípade ak by projekt nebol 

úspešný, začnú riešiť havarijný stav budovy školy priamo s Ministerstvom školstva, výskumu, 

vývoja a mládeže SR.  

Mgr. Matúš Bischof a Mgr. Zoltán Breuer uviedli, že im ako poslancom chýbajú relevantné 

informácie z pracovných stretnutí riaditeľov škôl.  



PaedDr. Marek Kmeť informoval prítomných o pripravovaných aktivitách v rámci 

činnosti RCPU v súvislosti s kurikulárnou zmenou: počet prihlásených škôl v regióne do 

postupného zavádzania nového ŠVP je ďalších 11 škôl, 10. 04. 2024 sa realizoval prvý deň 

dvojdňovej Jarnej školy riaditeľov základných škôl, ktoré sa do kurikulárnej reformy prihlásili, 

ďalšie stretnutie je naplánované na 24. 04. 2024, umožnili sme účasť aj koordinátorom 

a učiteľom, ktorí budú v prvých ročníkoch. Dňa 07. 05. 2024 pripravujeme v spolupráci so ZŠ 

Pionierov Deň otvorených dverí pre školy z nášho regiónu – návšteva vyučovacích hodín, 

workshopy, panelová diskusia. 23. 05. 2024 pripravuje NIVaM podujatie Edukafest, kedy 12 

vybraných škôl, ktoré sú v postupnom overovaní nového kurikula pripraví DOD pre ďalšie 

školy, ktoré sa prihlásili od septembra 2024. 

 Mgr. Alžbeta Tamásová podala informácie týkajúce sa malotriednych škôl, ktorých 

problematiku rieši pracovná skupina Ministerstva školstva, výskumu, vývoja a mládeže 

SR,  ktorej je členkou. Ďalej informovala o postupe a riešení zanedbávania povinnej školskej 

dochádzky, agendu ktorú rieši aktuálne odbor školstva a taktiež o plánovanom stretnutí k tejto 

téme, ktoré sa uskutoční dňa 29. 04. 2024 na Úrade práce sociálnych vecí a rodiny v Rožňave. 

 

Záver 

Mgr. Matúš Bischof, predseda komisie vzdelávania a mládeže poďakoval prítomným za 

účasť a zasadnutie ukončil. 

 

 

 

Zapísala:  PaedDr. Kvetoslava Kostyánszka                                            Mgr. Matúš Bischof 

                      tajomníčka KVaM                                                               predseda komisie 

                

                                              

 


